

Title (en)
SELF-CLEANING ASHTRAY.

Title (de)
SELBSTREINIGENDER ASCHENBECHER.

Title (fr)
CENDRIER AUTO-NETTOYANT.

Publication
EP 0259359 A1 19880316 (FR)

Application
EP 87900831 A 19870121

Priority
FR 8601194 A 19860127

Abstract (en)
[origin: WO8704322A1] The disclosed ashtray is designed so that ashes, cigarette ends and waste collected are properly, rapidly and easily eliminated and they do not make the ashtray itself dirty. It can be produced in aplurality of models, the more complex of which is comprised of a base (1) on which is adapted a moving part (2) which is integral with a push-button (5) and a head (3) covered with a plurality of layers (10) of extra fine metal alloy, for example. Each layer (10) is removable and disposable after it has been used.

Abstract (fr)
Un cendrier conçu de telle façon que les cendres, mégots et déchets recueillis sont éliminés proprement, rapidement et facilement et qu'ils ne salissent pas le cendrier lui-même. Il est réalisable en plusieurs modèles, dont le plus complexe se compose d'un socle (1) sur lequel vient s'adapter une partie mobile (2) solidaire d'un bouton poussoir (6) et une tête (3) recouverte de plusieurs couches (10) d'alliage de métal extra fin par exemple. Chaque couche (10) est détachable et jetable après usage.

IPC 1-7
A24F 19/02

IPC 8 full level
A24F 19/02 (2006.01)

CPC (source: EP)
A24F 19/025 (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8704322A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8704322 A1 19870730; AU 6899787 A 19870814; EP 0259359 A1 19880316; ES 2003666 A6 19881101; FR 2593678 A1 19870807;
FR 2593678 B1 19900420

DOCDB simple family (application)
FR 8700021 W 19870121; AU 6899787 A 19870121; EP 87900831 A 19870121; ES 8700191 A 19870127; FR 8601194 A 19860127